
Zápis schůze Spolku Skutek 28.4.2025 

Přítomni: J. Ptáček, J. Lomová, A. Kunicová, J. Hlaváčková, H. Janečková, J. Pitrmuc, M. 
Netočný, Z. Štefková 

Program: 

1. Volba předsedy a místopředsedů Skutku – debata, nominace, volba 
2. Plán realizace doplňujících voleb do Výboru Skutku 
3. Rozdělení kompetencí členů výboru a debata nad prioritami pro následující 

období 

 

1. Volby: 

J. Hlaváčková přijímá nominaci na pozici předsedkyni Skutku, A. Kunicová přijímá nominaci 
na pozici místopředsedkyně a J. Pitrmuc po jistém váhání přijímá pozici místopředsedy 
Skutku. 

Výbor Spolu Skutek volí za předsedkyni Jitku Hlaváčkovou. 

Pro: 8, proti: 0, zdrželo se: 1 

Výbor Spolku Skutek volí za místopředkyni Alenu Kunicovou. 

Pro: 8, proti: 0, zdrželo se: 1 

Výbor Spolku Skutku volí za druhého místopředsedu Jiřího Pitrmuc.  

Pro: 8, proti: 0, zdrželo se: 1 

M. Netočný připomněl možnost po roce vyhodnotit, zda jsou ti v pozici předsedy a 
místopředsedy spokojení. Nutné zohlednit, že budou dovoleni noví členové a členky.  

Jitka posílá odkaz na tabulku kompetencí jednotlivých členů výboru. Členové výboru 
se individuálně zapíší podle svého uvážení. Zásadní je rozdělit kompetence členů výboru 
v tabulce tak, aby vedení Skutku nebylo přetížené. Tabulka pak může být nasdílena také 
členské základně, aby se mohla iniciativně zapojit do provozu Skutku. Zejména bude 
třeba hledat lidi pro podporu komunikace navenek (PR, podpora sociálních sítí). 

----------------------------------------- 

2. Jiří Ptáček ses ohledem na časovou náročnost dojíždění z Českých Budějovic a nových 
pracovních povinností rád vzdal svého místo ve výboru Spolku Skutek. Nejedná se o reakci 
na proběhnuvší volby. Zazněla řada protiargumentů, nicméně J. Ptáček poděkoval Výboru za 
volbu a spolupráci a vzdal se své pozice člena Výboru. 

------------------------------------------ 

3. Aktuální agendy v rámci Skutku: Cena Věry Jirousové, Art re use, Můj Skutek – podílet se 
nadále bude i Jirka Ptáček, který je spolu s Tomášem Hrůzou a Vinckem ve sdružení Art Re 
Use.  

Mezi agendy, které je třeba nejnaléhavěji řešit patří zejména honoráře umělců, a to nejen 
z hlediska legislativní podpory (Status, Kodex férového odměňování, tlak na zavedení 
kolektivního vyjednávání v kultuře), ale i v méně formální rovině: neoficiální poradní orgán 
(Skutek?), zveřejňování pozitivních i negativních příkladů (na webu, FB, v newsletteru, na 
Artalk aj.) 



Status umělce – možnost ovlivnit dopad Registru umělců skrze zanesení nových forem 
„umělecké práce“ do Katalogu povolání (https://nsp.cz/isco/specialiste). 

-------------------------------------------- 

4. Výbor se usnesl, že vyhlásí doplňovací volby on-line. 

Plán realizace voleb: 

- 12. 5. oslovit členskou základnu + o týden později znovu připomenout totéž – 
oznámit, že budou volby, vyzvat ke kandidaturám a nominacím, oslovit explicitně, 
google formulář a rozeslat – sociální sítě. Volíme až 4 lidi. Bylo by dobré naplnit 
kapacitu. Výzva na nominace musí být 14 dní (součástí bude také individuální 
bombardování členů :). 

- 26. 5. spustit hlasování do 16.6. + mezitím 2x zopakovat výzvu  
- Dát dohromady 5-10 lidí/členů Skutku, které bychom rádi pro členství ve výboru 

oslovili. 
- Formulář je na sdíleném disku, Johana upraví, Martin rozešle. Všichni paralelně osloví 

jednotlivé členy osobně (podle možností a uvážení). 
- M. Netočný si bere na starosti komunikaci věci s členskou základnou, technické věci a 

harmonogram (Johana, Alena a Jitka pomůžou).  

Je nutné informovat členskou základnu o novém předsednictvu – na web a sociální 
sítě (J. Pitrmuc) vyvěsit až poté, co bude schválený zápis a rozeslán newsletter 
členské základně.  

------------------------------------------ 

5. Newsletter: Text připraví Martin ve spolupráci s Jitkou – obsah: shrnutí nedávné a 
aktuální činnosti Skutku, výsledek voleb předsedkyně a místopředsedy/kyně, oznámení 
voleb do předsednictva během května a června, výzva k zapojení se do provozu spolku – viz 
tabulka kompetencí. 

+ sociální sítě – urgentně je třeba najít správce – ideálně z nových členů výboru. Z. Štefková 
navrhuje zaangažovat umělou inteligenci. Pokud bychom chtěli založit Instagram, 
potřebujeme navíc grafika.  

------------------------------------------- 

6. Úkoly z minula:  

- Doplnit starší zápisy (ty, co vznikaly na sdílených discích mj.) na web!!! 
- Účetní závěrka (Jitka). 

 

Další schůze výboru bude 12.5. od 18.00 on-line, další jednání výboru bude 2.6. od 
18:00 nejlépe osobně. 

 

Zapsala Johana Lomová, ověřila Jitka Hlaváčková. 

  

 

 


